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Aangenaam en veilig Hamme
Hammenaren willen dat het lokaal bestuur luistert naar 
hun mening, hen correct inlicht en voorzichtig omgaat 
met de beschikbare middelen. Kortom een kleine 
transparante overheid met oog voor keuzevrijheid.

Dat is ook waar we met onze dynamische ploeg 
van Open Vld Hamme-Moerzeke voor staan. 
Onze vier gemeenteraadsleden en ons lid in het 
Bijzonder Comité van de Sociale Dienst houden 
de vinger aan de pols. Ook onze 
vertegenwoordigers in verschillende 
adviesraden volgen het politieke beleid op de 
voet. Want alle Hammenaren hebben recht op 
een gemeente waar het aangenaam en veilig is om 
te wonen, werken, ondernemen, ontspannen, 
sporten, winkelen en school te lopen. Het lokaal 
bestuur moet daartoe het gelijkheidsbeginsel 

hoog in het vaandel voeren en iedereen kansen 
geven. Zonder complexe regelgevingen, maar 
geloofwaardig en transparant. Onze inwoners 
verdienen duidelijke informatie over het beleid 
en tegelijk een beperking van de belastingen. 
Weet, beste mensen, dat we met Open Vld klaar 
staan om deze doelstellingen vorm te geven. We 
volgen het politieke beleid van heel nabij, met een 
liberale toets voor vrijheid en gelijkheid. We laten 
in deze Burgerkrant dan ook graag onze Open 
Vld-vertegenwoordigers op het Hamse politieke 
toneel aan het woord. Stuk voor stuk hebben zij 

een gefundeerde visie over een degelijk bestuur, 
op maat van de Hammenaren.
Daphné Geijsen 
Voorzitter Open Vld Hamme-Moerzeke
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De werken op de Markt van Hamme beginnen stilaan in 
een laatste fase te komen.  Een echt blauw verhaal waarbij 
het centrum nieuw leven wordt ingeblazen. 
Nu de coalitie plots een knip in de markt wil, maken we ons 
zorgen…

Geen knip in de markt!
Frank Van Erum

We zijn erg trots als liberalen dat Hamme de 
komende jaren zal mogen genieten van een 
prachtig nieuw centrum. Een drukbezochte 
academie, een goed uitgebouwde bibliotheek in 
het centrum, heel wat extra woongelegenheid en 
ruimte genoeg overgehouden voor een mooi 
marktplein.  Er werd aan alles gedacht om het 
centrum aangenaam, levendig en leefbaar te 
maken.  Slechts enkele kleinere elementen van de 
oorspronkelijke plannen zijn door de huidige 
coalitie niet overgenomen.  

Om het centrum zoveel mogelijk verkeersluw te 
houden werd meteen ook gedacht aan 
ondergrondse garages.  Voor een centrum met 
zoveel extra woningen en verkeer geen 
overbodige luxe maar een must. Historisch 
gezien is dit ook kans om ruimte onder de nieuwe 
gebouwen te benutten. Bij het plannen van 

nieuwe gebouwen leek het ons verstandig om 
extra oppervlakte te creëren door, niet in de 
breedte uit te breiden, maar in de diepte of 
hoogte. Hoogte kan technisch, binnen x-aantal 
jaren bijgebouwd worden. Ondergronds heb je 
maar één keer de kans en dat is bij het optrekken 
van een nieuw gebouw.  Tot op vandaag moeten 
we echter wel vaststellen dat er geen duidelijke 
bewegwijzering naar deze ondergrondse 
garage(s) is aangebracht.  We vragen als partij al 
enkele jaren om hier werk van te maken.  

Nu het project bijna op z’n einde loopt wil de 
coalitie plots een KNIP in de markt realiseren.
Hierdoor zou het verkeer niet meer door het 
centrum kunnen/mogen rijden.  Waar en of die 
knip er precies komt is niet duidelijk, dat wil men 
via proefopstellingen te weten komen.  

Dat dit voorstel op tafel komt liggen toont voor 
ons duidelijk aan dat het bestuur de voeling met 
onze zelfstandigen en horeca volledig verloren is.  
Als partij hebben we ons dan ook erg gekant tegen 
dit voorstel, en dit om verschillende redenen.

1 We vinden uiteraard een verkeersluw centrum 
belangrijk maar dat doe je niet door mensen te 
verbieden door het centrum te rijden. Maak je 
bevolking duidelijk waar ze kunnen parkeren, aan 
beide kanten van de markt. Dit doe je door een 
goed circulatieplan en duidelijke bewegwijzering.  

2 Een knip gaat voor zware overlast zorgen van de 
kleine wegen rond het centrum die niet voorzien 
zijn om zoveel verkeer te incasseren.  Je zal maar 
in een smalle straat wonen en plots hele dagen 
zoveel verkeer voor je deur krijgen…

3 Veel wagens die onverwacht aan de knip 
uitkomen, gaan de intentie hebben om zich om te 
keren. Dit kan voor gevaarlijke situatie zorgen, 
zeker in het centrum van een gemeente waar ook 
veel zwakke weggebruikers aanwezig zijn.

4 Maar de belangrijkste reden voor ons liberalen : 
denk toch aan  onze zelfstandigen en horeca. Als 
je het moeilijk maakt om je centrum te bezoeken 
gaan potentiële klanten andere oorden 
opzoeken.  Verkeer afblokken in het centrum 
maakt uw centrum economisch dood. Bedoeling 
was altijd om een bruisend centrum te creëren.

Tijdens de gemeenteraad van april gaf het 
bestuur aan ‘niet zeker te zijn’ van de knip, 
vandaar de keuze voor een ‘proefopstelling’
Na het verwerken van de coronacrisis en de 
gevolgen van de werkzaamheden in het centrum 
worden de zelfstandigen en de horeca nog eens 
afgestraft door proefopstellingen van een knip in 
de markt? Dat alles omdat men ‘niet zeker is’?

Wij zijn heel zeker:  knip in de Markt = knip in de 
portefeuille van de zelfstandige en de horeca.
Voor ons is dit een brug te ver.

Een knip in de 
markt is een knip in 
de portefeuille van 
onze zelfstandigen 

en horeca
Frank Van Erum

De nieuwe markt in opbouw
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Het verhaal van de Hamse kadobon is duidelijk, koop 
kadobons en steun hiermee de lokale ondernemer. 
De kadobon kan namelijk enkel gebruikt worden als 
betaalmiddel bij handelaars gesitueerd op het 
grondgebied van Hamme.

Kies voor de kadobon!

Weet je niet goed wat kopen voor een speciale 
gelegenheid? Kies voor de kadobon! Zoek je als 
werkgever iets om te geven aan uw personeel, als 
extra? Kies voor de kadobon!

Slaagkracht kadobon
De slaagkracht van de kadobon is sterk afhankelijk 
van de goede wil van de handelaars die vrij zijn om 
deze al dan niet te accepteren. Daar wringt het 
schoentje een beetje. Er zijn nog te veel 
handelaars die ze niet accepteren omdat ze het 
concept niet goed kennen of omdat ze niet weten 
wat ze er juist mee moeten aanvangen. Alle 
informatie is wel te vinden op de website van de 
gemeente, maar een positieve en duidelijke 
campagne over de kadobon via diverse kanalen 
kan hier soelaas bieden. Misschien is het ook een 
idee om de kadobon eens in een nieuw trendy 
jasje te steken?

Koop lokaal
Het is als consument gemakkelijk om uw nieuwe 
trui online te kopen bij een internationale 
internetgigant. Uw pakket wordt gewoon aan de 
deur gezet. Hier belandt uw geld weliswaar, via 
dividenden, in de zakken van een of andere 

multimiljonair. Maar als u in uw lade nog Hamse 
kadobons liggen hebt, gekregen voor uw 
verjaardag of nieuwjaar, dan zal u misschien de 
reflex hebben om uw trui te kopen bij dat 
sympathieke Hams koppeltje met een winkeltje 
hier om de hoek. Steun de lokale ondernemer en 
kies voor de kadobon!

Succes actie
De tijdelijke actie, de 'corona kadobonnen', 
waarbij u bijvoorbeeld voor 20 euro een bon ter 
waarde van 25 euro kon aankopen, mede 
gefinancierd door de gemeente, was een succes. 
Met in 2020 en 2021 een verdubbeling van de 
verkoop. Het toont aan dat er zeker 
mogelijkheden zijn om het gebruik van de 
kadobon nog meer aan te moedigen.

Weet je niet wat 
kopen voor een 

speciale 
gelegenheid?
Kies voor de 

kadobon!

Christoff Van Gaeveren

Door de COVID-19-crisis verliet onze markt haar 
vertrouwde stek en week ze uit aan naar de 
Mirabrug-site. Het was inderdaad niet mogelijk 
om met het nodige respect voor de maatregelen 
de markt te organiseren op het KAB. Maar tijden 
verstreken, covid verdween. Wanneer we reeds 
informeel de vraag stelden om de markt te laten 
terugkeren naar haar vertrouwde stek, ving onze 
vraag bot. Daarom vonden we het nodig om zowel 
op sociale media als in de gemeenteraad al onze 
troeven uit te spelen. Om discussies op 
zondagochtend te vermijden, vroegen we ook een 

meer digitale manier van werken.

Wat echter iedereen zich afvraagt bij het lezen van 
het bovenstaande overzicht: "Wat was dé drijfveer 
van deze jongeren om zich zo achter dit actiepunt 
te scharen?” Ten eerste steun voor de horeca: hun 
zondag was een gouden zondag. Ten tweede de 
heimwee naar onze ‘ou Mért’. Over het digitale 
verhaal hoorde we tot op heden nog steeds niets.

We volgen het voor u op, steeds paraat!
Het bestuur van JOENK#9220,  Cisse AertsDe rommelmarkt keerde in Maart 

terug naar het Koning Albertplein

De rommelmarkt. Eindelijk, daar is ze weer!



ren. Zowel om de patiënten die ondraaglijk lijden 
zo goed mogelijk en naar hun wens te kunnen hel-
pen, als om de artsen een duidelijk juridisch kader 
te bieden om dat te kunnen doen. Dat debat moet 
vertrekken vanuit de realiteit en de wensen van 
de patiënten, niet vanuit dogmatisme. Anno 2022 
moeten we dit debat verder voeren om de eutha-
nasiewet uit te breiden. Dat gebeurt best in alle 
sereniteit en in het parlement. 
“Deze problematiek leeft ook duidelijk bij de be-
volking. Iedereen kent wel iemand die aan demen-
tie lijdt en aftakelt. Tegen 2035 komen er de helft 
meer mensen met dementie bij in onze samenle-
ving. Een petitie van prof Wim Distelmans en LEIF 
is al bijna 84.000 keer ondertekend”, zeggen De 
Gucht, Gabriëls en De Caluwé. Uiteraard wil Open 
Vld de afspraken uit het regeerakkoord omtrent 
ethische vraagstukken respecteren. “We hebben 
respect voor ieders standpunt”, aldus de libera-
len, “maar dit mag wel geen stilstand inhouden in 
zo’n belangrijke problematieken. Er moet dus wel 
zicht komen op een oplossing.” 

Op 16 mei 2002 keurde het Belgische federale par-
lement onder liberale impuls de euthanasiewet 
goed. Ons land speelde samen met Nederland 
een pioniersrol en gaf mensen die ondraaglijk en 
uitzichtloos fysiek en psychisch lijden het recht 
op een zelfgekozen levensbeëindiging. “Elke mens 
moet zelf in alle vrijheid kunnen beslissen over 
een waardig einde van het leven als je ongenees-
lijk ziek bent. Dat is essentieel voor ons liberalen”, 
zegt voorzitter Egbert Lachaert. “In de afgelopen 
twintig jaar is het draagvlak voor dat recht op eu-
thanasie in de samenleving alleen maar breder 
geworden en veralgemeend. De wet werd onder 
impuls van Jean-Jacques De Gucht ook uitgebreid 
naar minderjarigen die ondraaglijk lijden. Wij zul-
len als liberalen er altijd over waken dat elk mens 
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Ook mensen met dementie moeten 
kunnen kiezen voor euthanasie
De Vlaamse liberalen willen dat het federale parle-
ment het debat opent over euthanasie voor mensen 
met hersenaandoeningen, waaronder dementie. “De 
euthanasiewet is in mei twintig jaar jong. Het is tijd om 
de tekortkomingen weg te werken en ook mensen met 
bijvoorbeeld dementie het recht te geven op een zelfge-
kozen levenseinde”, zeggen Robby De Caluwé, Katja Ga-
briëls en Jean-Jacques De Gucht. 

Deze problematiek leeft ook 
duidelijk bij de bevolking.
Iedereen kent wel iemand die 
aan dementie lijdt en aftakelt. 
Tegen 2035 komen er de helft 
meer mensen met dementie bij 
in onze samenleving.

Jean-Jacques De Gucht

Mensen met dementie die niet volledig willen 
aftakelen, worden nu eigenlijk verplicht om ‘te 
vroeg’ euthanasie te vragen en te krijgen op een 
moment dat ze nog volledig wilsbekwaam zijn. 
Deze keuze om vroeg te sterven is 
hartverscheurend.

Katja Gabriëls en Robby De Caluwé

Nationaal Open Vld nieuws20 jaar euthanasiewet

hun wil duidelijk te maken is een bijzonder moei-
lijk debat. Maar dat betekent geenszins dat we het 
debat uit de weg moeten gaan. Het is juist door 
de verschillende problemen te bespreken dat we 
kunnen komen tot een gedragen en verdedigbaar 
voorstel, dat een antwoord kan bieden aan de 
soms mensonterende toestanden die we vandaag 
kennen.”  

Debat openen in het parlement
Open Vld is altijd voorstander geweest om het 
debat rond euthanasie zo ruim mogelijk te voe-

van dit recht kan gebruik maken wanneer zij of hij 
dat zelf wil.”  

Oplossing voor mensen met een
cerebrale aandoening dringt zich 
op
Er is echter een grote groep van patiënten die niet 
in aanmerking komen voor euthanasie, namelijk 
mensen met een cerebrale aandoening zoals de-
mentie, een herseninfarct… “Je moet vandaag vol-
ledig bewust en wilsbekwaam zijn om tot euthana-
sie over te kunnen gaan”, legt Kamerlid Robby De 
Caluwé uit. “Je kan ook een wilsverklaring onder-
tekenen waarin je verklaart euthanasie te vragen 
wanneer je wilsonbekwaam zou worden, maar die 
mag enkel worden toegepast wanneer je in een 
onomkeerbare coma belandt. Denk bijvoorbeeld 
aan een zwaar ongeluk.” 
Volgens de liberalen is dit een groot en groeiend 
probleem dat tot schrijnende toestanden leidt. 
“Mensen met dementie die niet volledig willen 
aftakelen, worden nu eigenlijk verplicht om ‘te 
vroeg’ euthanasie te vragen en te krijgen op een 
moment dat ze nog volledig wilsbekwaam zijn en 
binnen het toepassingsgebied van de wet vallen. 
Deze keuze om vroeg te sterven is hartverscheu-
rend, want deze personen zouden ongetwijfeld 
nog mooie momenten kunnen beleven in hun le-
ven”, zegt Kamerlid Katja Gabriëls. “De voorbeel-
den van Alzheimer-patiënten die kozen om ‘te 
vroeg’ een beroep te doen op de euthanasiewet 
zijn talrijk. Schrijver Hugo Claus is er een van, maar 
recent nog belichtte ook het één-programma 
‘Restaurant Misverstand’ deze problematiek. 

Vlaams parlementslid Jean-Jacques De Gucht: 
“Hoe we moeten omgaan met mensen die door 
een hersenaandoening niet meer in staat zijn om 

Elke mens moet zelf in alle 
vrijheid kunnen beslissen over 
een waardig einde van het 
leven als je ongeneeslijk ziek 
bent. Dat is essentieel voor ons 
liberalen. 

Voorzitter Egbert Lachaert
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Nationaal park Rivierland – Scheldevallei en de 
doelstellingen: Het werkingsgebied van het Nationaal Park 
gaat verder dan de grenzen van het park. In het Nationaal 
Park speelt natuur de eerste viool. Maar er is meer!

Nationaal park Rivierland-Scheldevallei
Bert Boel

In het ruimere werkingsgebied worden op basis 
van samenwerking en vrijwilligheid stimulerende 
initiatieven gevraagd ten voordele van recreatie, 
landbouw, toerisme, erfgoed, ... Deze zone van 
omgevend landschap vormt samen met het 
Nationaal Park een landschapsecologisch - en 
recreatief samenhangend geheel. De aandacht 
voor en bescherming van open ruimte staan 
centraal in deze ruime omgeving.

De gemeente Hamme stelde zich samen met een 
aantal andere gemeenten kandidaat voor het 
Nationaal park RIVIERLAND-SCHELDEVALLEI, 
dit zonder enig wettelijk kader (er is nog geen 
decreet) en ook zonder enig idee van wat de 
impact van deze kandidatuur is.

In de plannen was voorzien dat een deel van 
Hamme, Moerzeke en bijna volledig Kastel tot dit 

park zou behoren. In de gemeenteraad van mei 
2022  heeft  men beslist dit gebied terug te 
brengen tot de gronden die binnen het Sigmaplan 
vallen. Er wordt gemeld dat aan het label 
“natuurpark” geen restricties verbonden zijn. Ik 
heb daar toch wat schrik voor en dit niet alleen 
voor de bestaande landbouwbedrijven inzake 
hun vergunningen in de toekomst, maar ook 
algemeen voor de industrie en de infrastructuur. 
De impact zou wel eens veel verder kunnen gaan 
dan nu wordt geponeerd.

Daarnaast blijven er nog heel wat vragen 
onbeantwoord zoals : Wat zijn de 
toekomstplannen met de gebieden die nu 
grenzen aan de natuurkernen? Worden deze in de 
toekomst toegevoegd aan de natuurkernen en 
breidt men zo steeds verder de natuurkernen uit?

Kan in deze gebieden nog aan landbouw gedaan 
worden onder de zelfde voorwaarden zoals nu of 
worden zij onderworpen aan allerlei restricties?
Kan er nog carnaval, kermis, jaarmarkt of een 
andere festiviteit gevierd worden in Kastel of 
wordt dit een stiltegebied? Wordt het Sigmaplan 
nog uitgebreid en vallen deze gebieden dan ook 
automatisch in het nationaal park? Wat met de 
getroffen eigenaars, worden zij (voldoende) 
vergoed voor de waardevermindering van hun 
percelen? Moeten we inderdaad nog veel meer 
inspanningen leveren voor onze natuur en ons 
aansluiten bij dit project? Extra inspanningen 
vragen ook extra opofferingen van de mensen. 

De argumentatie van de voorstanders van dit 
natuurpark is dat zo een natuurpark voor meer 
toerisme zorgt en eventueel extra inkomen voor 
horeca, fietsverhuurders, ….  En dat er nog meer 
fauna en flora zal ontstaan in ons mooi Hamme.

Nu is onze fauna en flora  al vrij uitgebreid in 
Hamme, denk maar aan de otters, de bevers , de 
reeën, de vossen, de vele verschillende 
watervogels… maar ook de uitgebreide variatie 
van diverse planten. Dit uitgebreide aanbod is net 
de argumentatie om hier het natuurgebied te 
vergroten, maar waar stopt dit en waar mag de 
mens nog deel uitmaken van deze mooie natuur?

De voorgenoemde fauna en flora is hier nu al 
aanwezig. We doen dus nu al aan landbouw en 
recreatie met respect voor de natuur. Waarom 
kan er niet op dit elan verder gewerkt worden met 
misschien hier en daar met nog wat extra 
aandacht voor bepaalde aspecten ter verbetering 
van de natuur? Want begrijp me niet verkeerd, we 
hebben helemaal niks tegen natuur, integendeel 
maar ook niet ten koste van alles. Als mens 
moeten we nog deel kunnen uitmaken van deze 
natuur op een aanvaardbare manier. We moeten 
nog aan landbouw kunnen doen op een rendabele 
manier zonder al te veel bijkomende 
beperkingen. 

Nog vele vragen, nog geen decreet, nog veel 
rechtsonzekerheid. Willen we als gemeente hier 
zomaar blindelings in meestappen? Zonder 
openbaar onderzoek, zonder overleg en zonder 
inspraak , een methode die voor ons niet kan.

Natuur? Ja, maar 
niet ten koste van 
alles! Geef onze 

landbouw en 
recreatie in dit 

gebied nog kansen.
Bert Boel

Nationaal park Rivierland-Scheldevallei
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 Als oudste van de Hamse Open Vld ploeg ben ik vooral begaan met het 
ondernemen en welzijn van de Hamse burgers.  Lokale politiek heeft 
me altijd geboeid, en toen ik de kans kreeg om vanuit het LVZ 
(ondernemersorganisatie) de stap naar de gemeenteraad te maken 
heb ik niet getwijfeld. 

Mijn eerste gemeenteraadsverkiezingen hebben ervoor gezorgd dat ik 
nu al in het bijzonder comité (vroegere ocmw) kan zetelen. Maar ik wil 
meer kunnen betekenen voor u als inwoner, en u kan me daarbij helpen. 

Mijn doel is vooral luisteren wat er op de straat leeft, waar de lokale 
burger nood aan heeft en dit vertalen naar de politiek, vooral op een 
positieve manier. Wel binnen de financiële en moreel haalbare 
mogelijkheden. Heeft u suggesties, vragen of opmerkingen aarzel niet 
om me aan te spreken, ik sta open voor suggesties. 

Matthieu Weyn

Uitgave van Open Vld, Melsensstraat 34, 
1000 Brussel - V.U.: Egbert Lachaert
CONTACT: Tel. 02 549 00 20
COORDINATIE: ilde.cogen@openvld.be
FOTOGRAFIE: © Belgaimage.be, © Shutterstock.com
V.U. LOKAAL :  Rémi Calle, Hoogstraat 44D, 9220 Hamme 
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ONZE MENSEN

Nieuw lid van het bijzonder 
comité

In de voetsporen …
Sociaal engagement en het opnemen van verantwoordelijkheden zit in 
de genen. Wat was mijn moeder, Fabienne De Visscher, trots bij mijn 
eedaflegging. Ik trad immers in de voetsporen van haar vader Prosper, 
de eerste liberaal verkozene in de gemeenteraad van Hamme; en haar 
broer André, die o.m. eerste schepen werd in de BSP-PVV-VU-coalitie. 
Professioneel was ik leraar, maar het merendeel van mijn “carrière” 
was ik algemeen coördinator in het PTI-Hamme.
Momenteel ben ik ook actief binnen de werking van de Liberale 
Mutualiteit als o.m. lid van de Raad van Bestuur van LM-Oost-
Vlaanderen én in die van de Landsbond te Brussel. 
Als gemeenteraadslid wil ik uiteraard beschikbaar, een luisterend oor  
en ondersteunend zijn. Als oppositielid zal ik tevens het huidig 
gemeentelijk beleid opvolgen en daar waar nodig opbouwende kritiek 
uiten ten voordele van de Hamse en Moerzeekse gemeenschap.

De meeste Hammenaren kennen mij als 'de waterskiër' en als 'de zoon 
van Frans'. Sta mij toe om nog wat meer over mijzelf te vertellen. 

Ik ben net 40 jaar geworden en woon samen met mijn zoontje Alec , mijn 
vriendin Femke en haar 2 dochters Lauren en Alexis, in de Lange Maat, 
aan de rand van Zogge. In Gent ben ik destijds afgestudeerd als 
handelswetenschapper. Na enkele omzwervingen ben ik in de 
boekhoudsector beland. Sinds 5 jaar run ik mijn eigen 
boekhoudkantoor, 'Solid Partner'.   Daarnaast heb ik 10 jaar het festival 
'Hamme Zomert' georganiseerd.  In 2009 ben ik gestart bij de Jong VLD, 
waarna ik een tijd ook bestuurslid geweest ben bij het LVZ en 
Ondernemend Hamme. Vervolgens had ik een mandaat in de OCMW-
raad en het Bijzonder Comité van de Sociale Dienst.

Sinds begin dit jaar ben ik beëdigd als gemeenteraadslid van Hamme en 
zetel ik tevens binnen de politieraad van Hamme-Waasmunster. 

Nieuw gemeenteraadslid

Nieuw gemeenteraadslid

Guy Bogaert-De Clercq

Christoff Van Gaeveren
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Wil je samen met ons bouwen aan een
mooier en beter land?

Word dan nu lid van onze liberale partij voor vrijheid en 
vooruitgang via openvld.be!

Heb je vragen, opmerkingen en suggesties over het lokaal beleid?
Contacteer ons dan via hamme@openvld.be,  of Open VLD Hamme 
Moerzeke. Nationale vragen zijn welkom via info@openvld.be!

Volg ons op

ONZE MENSEN


